



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte
34/2021**

Tid 05.10.2021 kl. 16:30
Plats Styrelserummet

Närvarande Robin Eriksson
Lydia Nystén
Angelina Mattbäck
Lisa Niemistö
Johannes Lövdahl
Kia Stenbacka
Emilia Sparf
Ville Toivari
Jonas Jansson
Joakim Andersson

Emilia Sparf avlägsnade sig kl. 17:38

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnades kl. 16:37.

2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET

Konstaterades.

3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Föredragningslistan kompletterades
-Domppi ry årsfest
-Stödhankeitt § Aktuellt

4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT

Beviljades till Ylva Ekman

5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes.

6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN

Robin Eriksson

- Canon möte
- Styrelsesitz
- Gulissemi

Lydia Nystén

- Styrelsesitz



- Fullmäktige presidiummöte
- Poddinspelning
- Preemios årsfest
- EAG, CC & Fullmäktige info
- Kyllimöte
- SOPO möte med SHS
- Gulissemi

Angelina Mattbäck

- Gulissemi

Emilia Sparf

- Styrelsesitz
- Gulissemi
- Möte med EC

Johannes Lövdahl

- Styrelsesitz
- Gulissemi
- Stödhankeit fotografering

Ville Toivari

- Styrelsesitz
- Gulissemi

Kia Stenbacka

- Styrelsesitz
- Gulissemi
- Preemios årsfest
- Poddinspelning

Jonas Jansson

- Styrelsesitz
- Gulissemi

Joakim Andersson

- Styrelsesitz
- Gulissemi

Lisa Niemistö

- Styrelsesitz
- Gulissemi
- Stödhankeit fotografering



9 § STUDIESOCIALT

Gulissemin diskuterades i sin korthet. EAG möte imorgon onsdag kl 16:00.

10 § EKONOMI

IB beställde mer böcker. Rekryteamet diskuterades. Dagssaldot togs upp.

11 § NÄRINGSLIV

21.10 skulle man möjligtvis kunna ordna bankkväll. Middag med företag skall planeras. Jeppis evenemang skall planeras. Oravais trafik samarbete diskuterades.

12 § NÖTTE

Bilder är redigerade. Halarmärke för Octobersitzen är klar. Nötte är snart klar, första versionen bör vara klar denna vecka.

13 § PROJEKT

Niords stipendieutdelning diskuterades. Årsfesten diskuterades i sin helhet, bl.a. material för årsfesten och sponsoreringar. Nesu har planerat ha ett evenemang på cella.

14 § CELLA NOVA

Bokning på fredag och lördag. Pampasmaffians stysseskifte 6.11. En extra tag för roskisarna i Rewell Center skall införskaffas.

15 § INFO & WEBB

Stödhankebilder skall upp på Instagram samt uppdateras på webbsidan.

16 § PROGRAM

Möte med Sinnebrykopf på torsdag kl. 16. Cella öppet 22.10.

17 § INBJUDNINGAR

ÖN Plättfest: Ingen far
Domppi ry:s årsfest: Återkommer

18 § AKTUELLT

Cella grundstädning/rensning

21.10 kl. 18:00.

ÅAS <3 SSHV

På torsdag. Överlopps biljetter diskuterades.

IR-dagen

Skall marknadsföras.



Tvåornas sitz

Diskuterades.

SSHV <3 Justus

Diskuterades.

Oktoberfestsitz+silliz

Diskuterades.

Höstmöte

Diskuterades. Ordnas både fysiskt på Cella och via teams.

18 § ÖVRIGA ÄRENDEN

Halloweensitz

Diskuterades.

Häva i Hesa

Diskuterades.

19 § NÄSTA MÖTE

Nästa styrelsemöte hålls tisdag 12.10.2021 kl. 07:00 i styrelserummet och Microsoft Teams.

20 § MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutades kl. 18:43

Robin Eriksson
Ordförande

Kia Stenbacka
Sekreterare